

ИНФОРМАЦИЯ
ОБ АВТОРАХINFORMATION
ABOUT THE AUTHORS

1. Астанин Виктор Викторович, проректор Российской правовой академии Министерства юстиции Российской Федерации — директор Научно-исследовательского института, д.ю.н., доцент. *Контактная информация о месте работы:* 1) адрес: 117638, ул. Азовская, д. 2, корпус 1, каб.307; 2) телефон: (499) 619-89-47, (499) 317-67-77; 3) официальный сайт: <http://rpa-mu.ru>, <http://nii.rpa-mu.ru>;

2. Бабавев Михаил Матвеевич, главный научный сотрудник Всероссийского научно-исследовательского института МВД РФ, д.ю.н., профессор. *Контактная информация о месте работы:* 1) адрес: 123995, г. Москва, Г-69 ГСП-5, ул. Поварская, д. 25; 2) телефон: (495) 695-87-94; 3) официальный сайт: <http://www.vnii-mvd.ru>;

3. Бойко Александр Иванович, профессор кафедры уголовного права и криминологии Ростовского государственного экономического университета, д.ю.н., профессор. *Контактная информация о месте работы:* 1) адрес: г. Ростов-на-Дону, ул. М. Горького, 166; 2) телефон: (863) 263-84-23; 3) e-mail: yurfac.rinch2008@rambler.ru; 4) официальный сайт: <http://urfak.rsue.ru>;

4. Волженкин Борис Викторович (22.12.1937–28.04.2008)

5. Геворкян Сократ Каренович, адъюнкт Московского университета МВД России. *Контактная информация о месте обучения:* 1) адрес: 117437, Москва, ул. Академика Волгина д. 12; 2) телефон: (495) 336-63-11; 3) e-mail: mail@criminologia.ru; 4) официальный сайт: <http://www.criminology.do.am>;

6. Гилинский Яков Ильич, профессор Санкт-Петербургского юридического института (филиала) Академии Генеральной прокуратуры РФ, д.ю.н., профессор. *Контактная информация о месте работы:* 1) адрес: 191104, г. Санкт-Петербург, Литейный пр., д. 44; 2) телефон: (812) 273-15-83; 3) e-mail: kafedra2000@mail.ru; 4) официальный сайт: <http://www.procuror.spb.ru>;

7. Голик Юрий Владимирович, профессор Елецкого государственного университета им. И. А. Бунина, директор Центра Российского государственного торгово-экономического университета по изучению организованной преступности и коррупции в экономике и торговле, д.ю.н., профессор. *Контактная информация о месте работы:* 1) адрес: 399770, Липецкая обл., г. Елец, ул. Коммунаров, 28; 2) телефон: (47467) 6-09-40; 3) e-mail: main@elsu.ru; 4) официальный сайт: <http://www.elsu.ru/upp>;

8. Гришко Александр Яковлевич, д.ю.н., профессор. *Контактная информация о месте работы:* 1) адрес: 390036, Рязань, Сенная, 1; 2) телефон: (4912) 27-21-12, (4912) 25-55-79 (24 часа); 3) e-mail: root@academjust.ryazantelecom.ru; 4) официальный сайт: <http://www.academjust.ryazantelecom.ru>;

9. Данилюк Семен Александрович, советник президента компании ООО «РТМ «Сервис», член Союза писателей. *Контактная информация о месте работы:* 1) адрес: 105064, г. Москва, ул. Старая Басманная, 12, строение 5; 2) телефон: (495) 730-97-80.

10. Дей Татьяна Владимировна, старший преподаватель кафедры процессуального права Ростовского государственного экономического университета, д.ю.н., профессор. *Контактная информация о месте работы:* 1) адрес: г. Ростов-на-Дону, ул. М. Горького, 166; 2) телефон: (863) 263-84-23; 3) e-mail: yurfac.rinch2008@rambler.ru; 4) официальный сайт: <http://urfak.rsue.ru>;

1. Astanin Victor Viktorovich, the pro-rector of Russian Legal Academy the Ministries of Justice of the Russian Federation — the director of Scientific research institute, doctor of Law, the senior lecturer. *The contact information* 1) the address: 117638, Azovskaya St., 2, the case 1, room 307; 2) tel: (499) 619-89-47, (499) 317-67-77; 3) the official site: <http://rpa-mu.ru>, <http://nii.rpa-mu.ru>;

2. Babayev Michael Matveevich, the main research assistant of the All-Russia Scientific Research Institute of the Ministry of Internal Affairs of the Russian Federation, doctor of Law, the professor. *The contact information* 1) the address: 123995, Moscow, G-69 GSP-5, Povarskaya st., 25; 2) tel.: (495) 695-87-94; 3) the official site: <http://www.vnii-mvd.ru>;

3. Boyko Alexander Ivanovich, the professor of chair of criminal law and a criminology of the Rostov state economic university, doctor of Law, the professor. *Contact information of a work place:* 1) the address: Rostov-on-Don, M.Gorkogo st., 166; 2) tel: (863) 263-84-23; 3) e-mail: yurfac.rinch2008@rambler.ru; 4) the official site: <http://urfak.rsue.ru>;

4. Volzhenkin Boris Victorovich (22.12.1937–28.04.2008)

5. Gevorkyan Socrat Karenovich, the graduated in a MA of the Moscow University of the MIA of Russia. *The contact information on a training place:* 1) the address: 117437, Moscow, Akademika Volgina St., 12; 2) tel: (495) 336-63-11; 3) e-mail: mail@criminologia.ru; 4) the official site: <http://www.criminology.do.am>;

6. Gilinsky Jacov Illich, the professor of the St.-Petersburg legal institute (branch) of Academy of the State Office of Public Prosecutor of the Russian Federation, doctor of Law, the professor. *The contact information* 1) the address: 191104, St.-Petersburg, Litejnij proezd, 44; 2) tel: (812) 273-15-83; 3) e-mail: kafedra2000@mail.ru; 4) the official site: <http://www.procuror.spb.ru>;

7. Golik Yury Vladimirovich, the professor of Yelets State University of I.A.Bunin, the director of the Center of the Russian state trade and Economic University for studying of the organized crime and corruption in economy and trade, doctor of Law, the professor. *The contact information* 1) the address: 399770, Lipetskaya obl., Yelets, Komissarov St., 28; 2) tel.: (47467) 6-09-40; 3) e-mail: main@elsu.ru; 4) the official site: <http://www.elsu.ru/upp>;

8. Grishko Alexander Jakovlevich, G doctor of Law, the professor. *The contact information* 1) the address: 390036, Ryazan, Sennaya St., 1; 2) tel: (4912) 27-21-12, (4912) 25-55-79 (24 hours); 3) e-mail: root@academjust.ryazantelecom.ru; 4) the official site: <http://www.academjust.ryazantelecom.ru>;

9. Danilyuk Simeon Aleksandrovich, the adviser of the president of the company of Open Company “RTM” Service », a member of the Union of writers. *The contact information* 1) the address: 105064, Moscow, Staraya Basmannaja St., 12, a structure 5; 2) tel: (495) 730-97-80.

10. Dey Tatyana Vladimirovna, the senior teacher of chair of a procedural right of the Rostov state economic university, doctor of Law, the professor. *The contact information* 1) the address: Rostov-on-Don, M.Gorkogo St., 166; 2) tel: (863) 263-84-23; 3) e-mail: yurfac.rinch2008@rambler.ru; 4) the official site: <http://urfak.rsue.ru>;

11. Жалинский Альфред Эрнестович, заведующий кафедрой уголовного права Государственного университета Высшая школа экономики, факультет права (ГУ-ВШЭ), доктор юридических наук, профессор, заслуженный деятель науки. *Контактная информация о месте работы:* 1) адрес: 119017, г. Москва, ул. М. Ордынка, 17; 2) телефон: (495) 959-45-31; 3) e-mail: nalehina@hse.ru, strafrecht-hse@yandex.ru, 4) официальный сайт: <http://www.hse.ru>;

12. Жигарев Евгений Семенович, профессор кафедры криминологии Московского университета МВД РФ, д.ю.н., профессор. *Контактная информация о месте работы:* 1) адрес: 117437, г. Москва, ул. Академика Волгина, д. 12; 2) телефон: (495) 336-63-11; 3) e-mail: criminology-mosu@yandex.ru; 4) официальный сайт: <http://www.criminology-mosu.narod.ru>;

13. Жук Максим Сергеевич, докторант кафедры уголовного права и криминологии Кубанского госуниверситета, к.ю.н.. *Контактная информация о месте обучения:* 1) адрес: 350063, г. Краснодар, ул. Октябрьская, 25; 2) телефон: (861) 268-59-59, (861) 268-59-59; 3) e-mail: dean@law.kubsu.ru; 4) официальный сайт: <http://www.kubsu.ru>;

14. Забрянский Григорий Иосифович, профессор кафедры уголовно-правовых наук Российской академии адвокатуры и нотариата, к.ю.н., доцент. *Контактная информация о месте работы:* 1) адрес: 105120, г. Москва, Малый Полуярский пер., д. 3/5; 2) телефон: (495) 917-24-78, (495) 948-37-41, 8-916-238-81-42. 3) e-mail: info@raan.ru, zabr06@mail.ru; 4) официальный сайт: <http://www.raa.ru>;

15. Зелинская (Дремова) Нина Александровна, к.ю.н., доцент. *Контактная информация:* 1) адрес: 117588, г. Москва, Литовский бульвар, д. 34, кв.152; 2) телефон: 8-916-785-58-51; 3) e-mail: zelinskij@oducentr.so-ups.ru;

16. Коган Виктор Маркович, профессор уголовной юстиции и социологии Университета Святого Мартина (США, штат Вашингтон, г. Лэйси), д.ю.н., профессор. *Контактная информация:* Saint Martin's University 5300 Pacific Avenue SE Lacey, Washington, 98503-7500;

17. Коняхин Владимир Павлович, заведующий кафедрой уголовного права и криминологии Кубанского государственного университета, д.ю.н., профессор. *Контактная информация о месте работы:* 1) адрес: 350063, г. Краснодар, ул. Октябрьская, 25; 2) телефон: (861) 268-59-59; 3) e-mail: dean@law.kubsu.ru; 4) официальный сайт: <http://www.kubsu.ru>;

18. Крутер Марк Соломонович, профессор кафедры уголовно-правовых наук Российской академии адвокатуры и нотариата, д.ю.н., заслуженный юрист РФ. *Контактная информация о месте работы:* 1) адрес: 105120, г. Москва, Малый Полуярский пер., д.3/5; 2) телефон: (495) 917-24-78, (495) 948-37-41, 8-916-238-81-42. 3) e-mail: info@raan.ru, zabr06@mail.ru; 4) официальный сайт: <http://www.raa.ru>;

19. Макаров Геннадий Васильевич, судья Верховного Суда РФ в отставке. *Контактная информация:* 1) адрес: 121357, г. Москва, ул. Кременчугская, 22, кв. 17; 2) телефон: 8-915-051-16-15; 3) e-mail: vlad-orlov@mail.ru;

20. Мацкевич Игорь Михайлович, первый проректор — проректор по научной работе Московской государственной юридической академии им. О. Е. Кутафина, д.ю.н., профессор. *Контактная информация о месте работы:* 1) адрес: 123995, г. Москва, ул. Садовая-Кудринская, д. 9; 2) телефон: (499) 244-85-62; 3) e-mail: msal@msal.ru; 4) официальный сайт: <http://www.msal.ru>;

21. Милуков Сергей Федорович, профессор кафедры уголовного права Российского государственного педагогического университета им. А. И. Герцена, д.ю.н., профессор, академик РАЕН. *Контактная информация о месте работы:* 1) адрес: 191186, г. Санкт-Петербург, наб. реки Мойки, д. 48, корп. 20; 2) телефон: (812) 312-99-10; 3) e-mail: lawherzen@yandex.ru; 4) официальный сайт: <http://www.herzen.spb.ru>;

11. Zhalinsky Alfred Ernestovitch, Head of Criminal Law Chair at State University High School of Economics, Law Department, Doctor of Law, Professor, Honored scientific worker. *Contact information on the working place:* 1) Address: 119017, 17, M.Ordynka St., Moscow; 2) Tel.: (495) 959-45-31; 3) e-mail: nalehina@hse.ru, strafrecht-hse@yandex.ru; 4) The official site: <http://www.hse.ru>;

12. Zhigarev Evgeniy Semenovich, the professor of chair of a criminology of the Moscow university of the MIA of the Russian Federation, doctor of Law, the professor. *The contact information* 1) the address: 117437, Moscow, Akademika Volgina St., 12; 2) tel: (495) 336-63-11; 3) e-mail: criminology-mosu@yandex.ru; 4) the official site: <http://www.criminology-mosu.narod.ru>;

13. Zhuk Maxim Sergeevich, the doctoral candidate of chair of criminal law and criminology of the Kuban state university, candidate of Law. *The Contact information on a training place:* 1) the address: 350063, Krasnodar, Oktyabrskaya St., 25; 2) tel.: (861) 268-59-59, (861) 268-59-59; 3)e-mail: dean@law.kubsu.ru; 4) the official site: <http://www.kubsu.ru>;

14. Zabryansky Grigoriy Iosifovich, the professor of chair of criminally-legal sciences of the Russian academy of legal profession and a notariate, candidate of Law, the senior lecturer. *The contact information*1) the address: 105120, Moscow, Maliy Polyjaroslavsky pereylok, 3/5; 2) tel.: (495) 917-24-78, (495) 948-37-41, 8-916-238-81-42. 3) e-mail: info@raan.ru, zabr06@mail.ru; 4) the official site: <http://www.raa.ru>;

15. Zelinskaya (Dremova) Nina Aleksandrovna, candidate of Law, the senior lecturer. *The contact information:* 1) the address: 117588, Moscow, Litovskiy bulvar, 34, flat 152; 2) tel.: 8-916-785-58-51; 3) e-mail: zelinskij@oducentr.so-ups.ru;

16. Kogan Victor Markovich, the professor of criminal justice and sociology of University of Sacred Martin (the USA, the State of Washington, Lacy), doctor of Law, the professor. *The contact information:* Saint Martin's University 5300 Pacific Avenue SE Lacey, Washington, 98503-7500;

17. Konyakhin Vladimir Pavlovich, managing chair of criminal law and a criminology of the Kuban state university, doctor of Law, the professor. *The contact information*1) the address: 350063, Krasnodar, Oktyabrskaya St., 25; 2) tel.: (861) 268-59-59; 3)e-mail: dean@law.kubsu.ru; 4) the official site: <http://www.kubsu.ru>;

18. Kruter Mark Solomonovich, the professor of chair of criminally-legal sciences of the Russian Academy of legal profession and a notariate, doctor of Law, the deserved lawyer of the Russian Federation. *The contact information*1) the address: 105120, Moscow, Maliy Polyjaroslavsky pereylok, 3/5; 2) tel.: (495) 917-24-78, (495) 948-37-41, 8-916-238-81-42. 3) e-mail: info@raan.ru, zabr06@mail.ru; 4) the official site: <http://www.raa.ru>;

19. Makarov Gennady Vasilevich, the judge of the Supreme Court of the Russian Federation in resignation. *The contact information:* 1) the address: 121357, Moscow, Kremenchugskaya st., 22, ap. 17; 2) tel.: 8-915-051-16-15; 3) an e-mail: vlad-orlov@mail.ru

20. Matskevich Igor Mikhailovich, the first prorerctor, The prorector on scientific c work of the Moscow state blow-stvennoj of legal academy by O.E.Kutafina, Doctor of Law, professor. *Contact information on the working place:* 1) address: 123995, Moscow, Sadovaya-Kydrinskaya St., 9; 2) tel. (499) 244-85-62; 3) e-mail: msal@msal.ru; 4) The official site: <http://www.msal.ru>;

21. Milyukov Sergey Fedorovich, the professor of chair of criminal law of the Russian state pedagogical university of A.I.Gerzen, doctor of Law, the professor, the academician of the Russian Academy of Natural Sciences. *The contact information*1) the address: 191186, St.-Petersburg, Naberezhnaya reki Mojki, 48, korp. 20; 2) tel.: (812) 312-99-10; 3)e-mail: lawherzen@yandex.ru; 4) the official site: <http://www.herzen.spb.ru>

- 22. Мясников Алексей Анатольевич**, судья Ставропольского краевого суда, соискатель кафедры уголовного права и криминологии Кубанского государственного университета. *Контактная информация о месте обучения:* 1) адрес: 350063, г. Краснодар, ул. Октябрьская, 25; 2) телефон: (861) 268-59-59; 3) e-mail: dean@law.kubsu.ru; 4) официальный сайт: <http://www.kubsu.ru>;
- 23. Назаров Вадим Игоревич**, аспирант кафедры уголовно-правовых дисциплин Северо-Кавказского государственного технического университета. *Контактная информация о месте обучения:* 1) адрес: 355035, г. Ставрополь, ул. Маршала Жукова, д. 9; 2) телефон: (8652) 94-55-47; 3) e-mail: upd@ncstu.ru; 4) официальный сайт: <http://www.ncstu.ru/faculties/uf/kupd>;
- 24. Овчинский Владимир Семенович**, советник председателя Конституционного суда Российской Федерации, заслуженный юрист Российской Федерации. *Контактная информация о месте работы:* 1) адрес: 190000, г. Санкт-Петербург, Сенатская площадь, д. 1; 2) телефон: (812) 404-33-11; 3) e-mail: ksrf@ksrf.ru; 4) официальный сайт: <http://www.ksrf.ru>;
- 25. Орлов Владислав Николаевич**, доцент кафедры криминологии и уголовно-исполнительного права Московской государственной юридической академии им. О. Е. Кутафина, к.ю.н., доцент. *Контактная информация о месте работы:* 1) адрес: 123995, г. Москва, ул. Садовая-Кудринская, д. 9; 2) телефон: (499) 244-86-46; 8-915-051-16-15; 3) e-mail: msal@msal.ru, vlad-orlov@mail.ru; 4) официальный сайт: <http://www.msal.ru>;
- 26. Павлов Владимир Григорьевич**, профессор кафедры уголовно-правовых дисциплин Санкт-Петербургской юридической академии, д.ю.н., профессор, заслуженный юрист РФ. *Контактная информация о месте работы:* 1) адрес: 192012, г. Санкт-Петербург, пр. Обуховской обороны, д. 114, лит. А; 2) телефон: (812) 951-34-33, (380-00-47, 677-83-03); 3) e-mail: urac@cards.lanck.net; 4) официальный сайт: <http://www.jurac.spb.ru>;
- 27. Панкратов Владимир Васильевич** (24.07.1930–16.11.2006)
- 28. Побегайло Эдуард Филиппович**, заведующий кафедрой уголовно-правовых дисциплин Института гуманитарного образования и информационных технологий (г. Москва), д.ю.н., профессор, заслуженный деятель науки РФ. *Контактная информация о месте работы:* 1) адрес: 105264, г. Москва, ул. 9-я Парковая, д. 48, корпус 5; 2) телефон: (499) 748-19-23; 3) e-mail: rektorat@igumo.ru; 4) официальный сайт: <http://igumo.ru>;
- 29. Пудовочкин Юрий Евгеньевич**, профессор кафедры уголовного права Российской академии правосудия, д.ю.н., профессор. *Контактная информация о месте работы:* 1) адрес: 117418, г. Москва, Новочерёмушкинская ул., д. 69, корп. «а»; 2) телефон: (495) 719-73-55; 3) e-mail: rajpriem@mail.ru; 4) официальный сайт: <http://www.raj.ru/ru/academy/structure/subdeparts/criminallaw.html>;
- 30. Рахманова Екатерина Николаевна**, доцент кафедры уголовного права Северо-Западной академии государственной службы, к.ю.н., доцент. *Контактная информация о месте работы:* 1) адрес: 199178, г. Санкт-Петербург, В.О., 7-я линия, д. 16-18; 2) телефон: (812) 323-34-57, 335-42-18, доб. 4240; 3) e-mail: szags@szags.ru, criminal@szags.ru; 4) официальный сайт: <http://www.szags.ru>;
- 31. Резник Генри Маркович**, профессор кафедры адвокатуры и нотариата Московской государственной юридической академии им. О. Е. Кутафина, к.ю.н., доцент, заслуженный юрист Российской Федерации. *Контактная информация о месте работы:* 1) адрес: 123995, г. Москва, ул. Садовая-Кудринская, д. 9; 2) телефон: (499) 244-85-01; 3) e-mail: msal@msal.ru, kadv@msal.ru; 4) официальный сайт: <http://www.msal.ru>;
- 22. Myasnikov Alexey Anatolevich**, the judge of the Stavropol regional court, the competitor of chair of criminal law and a criminology of the Kuban state university. *The contact information on a training place:* 1) the address: 350063, Krasnodar, Oktyabrskaya St., 25; 2) tel.: (861) 268-59-59; 3) e-mail: dean@law.kubsu.ru; 4) the official site: <http://www.kubsu.ru>;
- 23. Nazarov V. I.**, the post-graduate student of chair of criminally-legal disciplines North Caucasian State Technical University. *The contact information on a training place:* 1) the address: 355035, Stavropol, Marshal Zhukov St., 9; 2) tel.: (8652) 94-55-47; 3) e-mail: upd@ncstu.ru; 4) the official site: <http://www.ncstu.ru/faculties/uf/kupd>;
- 24. Ovchinsky Vladimir Semenovitch**, Adviser of the Chairman of the Constitutional Court of Russian Federation, Honored jurist of Russian Federation. *Contact information on the working place:* 1) Address: 190000, 1. Senatskaya Square, Saint-Petersburg; 2) Tel.: (812) 404-33-11; 3) e-mail: srf@ksrf.ru; 4) The official site: <http://www.fsrf.ru>.
- 25. Orlov Vladislav Nikolaevich**, Associate professor of Chair of a criminology and the criminallyexecutive right of the O.E. Kutafin MSJA. candidate of Law, Associate Professor. *Contact information on the working place:* 1) Address: 123995, Moscow, Sadovaya-Kudrinskaya st., 9; 2) Tel.: (499) 244-86-46; 8-915-051-16-15; 3) e-mail: msal@msal.ru, vlad-orlov@mail.ru; 4) The official site: <http://www.msal.ru>;
- 26. Pavlov Vladimir Grigorevich**, the professor of chair of criminally-legal disciplines of the St.-Petersburg Legal Academy, doctor of Law, the professor, the deserved lawyer of the Russian Federation. *The contact information1) the address:* 192012, St.-Petersburg, pr. Obuhovskoy oborony, 114, lit. A; 2) tel.: (812) 951-34-33, (380-00-47, 677-83-03); 3)e-mail: urac@cards.lanck.net; 4) the official site: <http://www.jurac.spb.ru>;
- 27. Pankratov Vladimir Vasilievich** (24.07.1930–16.11.2006)
- 28. Pobegaylo Eduard Filippovich** managing chair of criminal-ly-legal disciplines of Institute of arts education and information technology (Moscow), doctor of Law, the professor, the honored worker of a science of the Russian Federation. *The contact information1) the address:* 105264, Moscow, 9th Park St., 48, korp. 5; 2) tel.: (499) 748-19-23; 3) e-mail: rektorat@igumo.ru; 4) the official site: <http://igumo.ru>;
- 29. Pudovochkin Yury Evgenevich**, the professor of chair of criminal law of the Russian academy of justice, doctor of Law, the professor. *The contact information1) the address:* 117418, Moscow, Novocheryomushkinskaya St., 69, korp. "A"; 2) tel.: (495) 719-73-55; 3) e-mail: rajpriem@mail.ru; 4) the official site: <http://www.raj.ru/ru/academy/structure/subdeparts/criminallaw.html>;
- 30. Rakhmanov Ekaterina Nikolaevna**, the senior lecturer of chair of criminal law of Northwest Academy of public service, candidate of Law, the senior lecturer. *The contact information1) the address:* 199178, St.-Petersburg, V.O., 7 line, 16-18; 2) tel.: (812) 323-34-57, 335-42-18, dob. 4240; 3) e-mail: szags@szags.ru, criminal@szags.ru; 4) the official site: <http://www.szags.ru>;
- 31. Reznik Henry Markovich**, the professor of chair of legal profession and a notariate of the Moscow State Juridicall Academy of O.E.Kutafin, candidate of Law, the senior lecturer, the deserved lawyer of the Russian Federation. *The contact information1) the address:* 123995, Moscow, St. Sadovaya-Kudrinskaya, 9; 2) tel.: (499) 244-85-01; 3) e-mail: msal@msal.ru, kadv@msal.ru; 4) the official site: <http://www.msal.ru>;

- 32. Рекс Касиллас**, декан факультета общественных наук Колледжа Святого Мартина, доктор исторических наук, профессор. *Контактная информация*: Saint Martin's University 5300 Pacific Avenue SE Lacey, Washington, 98503-7500;
- 33. Сахаров Александр Борисович** (12.03.1919–17.12.1996)
- 34. Селиверстов Вячеслав Иванович**, профессор кафедры уголовного права и криминологии Московского государственного университета им. М. В. Ломоносова, д.ю.н., профессор. *Контактная информация о месте работы*: 1) адрес: 119899, г. Москва, Ленинские горы, МГУ, 1-й учебный корп.; 2) телефон: (495) 939-57-44; 3) e-mail: criminal@law.msu.su; 4) официальный сайт: <http://www.law.msu.ru/structure/kaf/ugol-pr>;
- 35. Сидоренко Элина Леонидовна**, доцент кафедры уголовного права и криминологии Государственного образовательного учреждения высшего профессионального образования «Российская правовая академия Министерства юстиции Российской Федерации», к.ю.н., доцент. *Контактная информация о месте работы*: 1) адрес: 127051, г. Москва, Большой Каретный переулок, д. 10а; 2) телефон: (495) 650-73-05; 3) e-mail: info@rpa-mu.ru; 4) официальный сайт: <http://rpa-mu.ru>;
- 36. Симкин Лев Семенович**, профессор кафедры авторского права, смежных прав и частноправовых дисциплин Российской государственной академии интеллектуальной собственности, д.ю.н., профессор. *Контактная информация о месте работы*: 1) адрес: 117279, Москва, ул. Миклухо-Маклая, 55а; 2) телефон: 726-99-92; 3) e-mail: lssimkin@gmail.ru; 4) официальный сайт: <http://www.rgiis.ru/index.php/stucture/jur/kafedra-jur-1>;
- 37. Скиба Андрей Петрович**, доцент кафедры процессуального права Ростовского государственного экономического университета, д.ю.н., профессор. *Контактная информация о месте работы*: 1) адрес: г. Ростов-на-Дону, ул. М. Горького, 166; 2) телефон: (863) 263-84-23; 3) e-mail: yurfac.rinch2008@rambler.ru; 4) официальный сайт: <http://urfak.rsue.ru>;
- 38. Сокольский Олег Элеозарович**, заведующий кафедрой гражданского права ГОУ ВПО «РГУ нефти и газа им. И. М. Губкина, к.ю.н., профессор. *Контактная информация о месте работы*: 1) адрес: 119991, Ленинский проспект, 65, Москва, В-296, ГСП-1; 2) телефон: (499) 233-92-25, 135-81-46; 3) e-mail: grazd.pravo@mail.ru; 4) официальный сайт: <http://www.gubkin.ru>;
- 39. Старков Олег Викторович**, главный редактор журнала «Российский криминологический взгляд», д.ю.н., профессор. *Контактная информация*: 1) адрес: 121357, г. Москва, ул. Кременчугская, 22, кв. 17; 2) телефон: 8-915-092-99-45, 8-918-363-38-73; 3) e-mail: olegstar@mail.ru;
- 40. Стельмах Татьяна Александровна**, заместитель декана юридического факультета Московского государственного открытого университета. *Контактная информация о месте работы*: 1) адрес: 107996, Москва, ул. Павла Корчагина, 22; 2) телефон: (495) 682-20-67; 3) официальный сайт: <http://msou.ru/law/law.php>;
- 41. Хохряков Геннадий Федорович** (30.06.1945–17.03.2010)
- 42. Яковлев Александр Максимович**, ректор Московского нового юридического института (МНЮИ), д.ю.н., профессор, заслуженный юрист Российской Федерации. *Контактная информация о месте работы*: 1) адрес: 107564, г. Москва, м. «Улица Подбельского», Погонный проезд, 7А; 2) телефон: (495) 989-26-77; 3) e-mail: info@mnuui.ru; официальный сайт: <http://mnuui.ru>.
- 32. Reks Kasillas**, the dean of faculty of Social studies of College of Sacred Martin, the doctor of historical sciences, the professor. *The contact information*: Saint Martin's University 5300 Pacific Avenue SE Lacey, Washington, 98503-7500;
- 33. Sakharov Alexander Borisovich** (12.03.1919–17.12.1996)
- 34. Seliverstov Vyacheslav Ivanovich**, the professor of chair of criminal law and a criminology of the Moscow State University of M.V.Lomonosov, doctor of Law, the professor. *The contact information*1) the address: 119899, Moscow, Lenin mountains, the Moscow State University, 1 educational building; 2) tel.: (495) 939-57-44; 3) e-mail: criminal@law.msu.su; 4) the official site: <http://www.law.msu.ru/structure/kaf/ugol-pr>;
- 35. Sidorenko Elina Leonidovna**, the senior lecturer of chair of criminal law and a criminology State educational establishment of the higher vocational training «Russian legal academy of the Ministry of Justice of the Russian Federation», candidate of Law, the senior lecturer. *The contact information*1) the address: 127051, Moscow, the Bolshoy Karetny pereylok, 10a; 2) tel.: (495) 650-73-05; 3) e-mail: info@rpa-mu.ru; 4) the official site: <http://rpa-mu.ru>;
- 36. Simkin Lev Semenovich**, the professor of chair of the copyright, the adjacent rights and private law disciplines of the Russian State Academy of intellectual property, doctor of Law, the professor. *The contact information*1) the address: 117279, Moscow, Mikluho-Maklaja St., 55a; 2) tel.: 726-99-92; 3) e-mail: lssimkin@gmail.ru; 4) the official site: <http://www.rgiis.ru/index.php/stucture/jur/kafedra-jur-1>;
- 37. Skiba Andrey Petrovich**, the senior lecturer of chair of a procedural right of the Rostov state economic university, doctor of Law, the professor. *The contact information*1) the address: Rostov-on-Don, M.Gorkogo St., 166; 2) tel.: (863) 263-84-23; 3) e-mail: yurfac.rinch2008@rambler.ru; 4) the official site: <http://urfak.rsue.ru>;
- 39. Sokolsky Oleg Eleozarovich** managing chair of civil law of GOU VPO «RGU of oil and gas of I.M.Gubkin, candidate of Law, the professor. *The contact information*1) the address: 119991, Leninsky prospect, 65, Moscow, V-296, GSP-1; 2) Tel.: (499) 233-92-25, 135-81-46; 3) e-mail: grazd.pravo@mail.ru; 4) the official site: <http://www.gubkin.ru>;
- 40. Starkov Oleg Viktorovich**, The editor-in-chief of magazine «Russian criminological outlook», Doctor of Law, professor. *Contact information*: 1) Address: 121357, Moscow, Kremenchugskaya st., 22, app. 17; 2) Tel.: 8-915-092-99-45, 8-918-363-38-73; 3) e-mail: olegstar@mail.ru
- 41. Stelmah Tatyana Aleksandrovna**, the assistant to the dean of faculty of law of the Moscow State Open University. *The contact information*1) the address: 107996, Moscow, Pavla Korchagina St., 22; 2) tel.: (495) 682-20-67; 3) the official site: <http://msou.ru/law/law.php>;
- 42. Khokhryakov Gennady Fedorovich** (30.06.1945–17.03.2010)
- 43. Yakovlev Alexander Maksimovich**, the rector of the Moscow new juridical institute (MNJuI), doctor of Law, the professor, the deserved lawyer of the Russian Federation. *The contact information*1) the address: 107564, Moscow, metro “ Podbelsky St. “, Pogonnyy proezd, 7A; 2) tel: (495) 989-26-77; 3) e-mail: info@mnuui.ru; 4) the official site: <http://mnuui.ru>.